

## Targeted Financial Sanctions Awareness Videos

## فيديوهات إرشادية عن العقوبات المالية المستهدفة

The Executive Office of the Committee for Goods & Materials Subjected to Import and Export Control published a set of four guidance videos on Targeted Financial Sanctions (TFS). The objective of the videos is to increase the awareness of the private sector and ensure its compliance with their obligation stated in the UAE Cabinet Resolution No. 74 of 2020.

أصدر المكتب التنفيذي للجنة السلع والمواد الخاضعة لرقابة الاستيراد والتصدير مجموعة من أربعة فيديوهات إرشادية عن العقوبات المالية المستهدفة، بهدف رفع مستوى وعي القطاع الخاص وضمان امتثاله لتطبيق المتطلبات المنصوص عليها في قرار مجلس الوزراء رقم 74 لسنة 2020.

To view the videos, please click on the following links:

للاطلاع على الفيديوهات، يرجى الضغط على الروابط التالية:

- [Video-1](#): Overview of Targeted Financial Sanctions in the UAE
- [Video-2](#): Sanctions Lists and Subscription to Receive Updates
- [Video-3](#): Steps to implement Targeted Financial Sanctions
- [Video-4](#): Procedures to lift freezing measures, de-listing, and permission to access frozen funds or other assets

- [فيديو-1](#): نظرة عامة على العقوبات المالية المستهدفة في الإمارات العربية المتحدة.
- [فيديو-2](#): قوائم العقوبات والاشتراك في خدمة الإشعار البريدي.
- [فيديو-3](#): خطوات تنفيذ العقوبات المالية المستهدفة.
- [فيديو-4](#): إجراءات إلغاء التجميد والرفع من قوائم العقوبات والسماح باستخدام الأموال المجمدة.